

Giacomini Asia – Pacific

The Background and the company mission:

Since we were established as a company in 1951, on the shores of Orta Lake, north part of Italy, water played a central role for us. We use it to heat and cool, we distribute and measure it, we work with it on a daily basis. Water means inspiration to us and stands for the ideal elements that help us to focus on human well-being.

Giacomini Asia – Pacific Headquarter based in Hong Kong was established in 2015 with related ownership of all our investment into the region.

Due to the fact that our businesses started nearly 40 years ago in Asia, we decided to open our first Representative Office in Beijing in 2001, to better serve the local requirements. Nowadays, it is a legal Company with over 800 m² of offices, laboratories, R&D and training center to support the Markets and related Valued Partners all over the Area.

In 2010, we increased our direct investment into the region by opening the offices in Bangkok for the South East Asia and Ulaanbaatar for the Mongolian market. Furthermore, we started our local representative development in major Chinese cities such as Shanghai, Nanjing, Wuhan, Chengdu and Xian.

Our Aim to create a Multi-National culture environment in our team has generated a local structure with international background.

Business Activity:

We are a manufacturing company with all our production premises based in Italy, only. Our factories are "our heart". We work from raw materials with craftsman's passion and skill, in order to create useful things for people and for society. Our product is our main focus, we know that our future depends on our ability to get it right and on our willingness to pursue innovation.

Because of this, quality and innovation are our everyday mantra. Here are the six key business areas of our company:

- Energy Management
- Radiant Systems
- Water Management
- Gas Distribution
- Renewable Sources
- Fire Protection



Giacomini Asia-Pacific Limited
Unit 1030, 10/F, Miramar Tower, 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui
Kowloon, Hong Kong
Tel. (852) 3928 5517
Email: office.hk@giacomini.com

www.giacomini.com
www.giacomini.cn

公司价值与历史:

自 1951 年嘉科米尼公司成立于奥尔塔湖边以来，在我们营业范围中“水”一直扮演着重要的角色。我们用水提供采暖，制冷科技，我们提供水资源分配与计量技术，每天的工作以“水”为主。我们的产品赋予水生命，我们提供与水相关的各种实用设施，为人们的幸福生活谋福利。因此，我们的口号是：“WATER E-MOTION”（以水为能，砥砺前行，流水有情）。

位于香港的嘉科米尼亚太区总部是 2015 年设立的，而在亚太区市场所有投资都属于嘉科米尼亚太区总部。

40 年前嘉科米尼已经开始接触亚洲市场，而由于市场越来越活跃，对我们产品的需求越来越高，2001 年就在北京设立了一个代表处，便更好地为市场服务。如今，北京的代表处已经成为正式的公司，办公室的面积达到了 800 平米。北京服务中心职能包括：中国与亚太区客户服务（双语），实验，研发与本土化，培训。

于 2010 年在亚太区的东南亚与蒙古及中国的主要市场（上海，南京，武汉，成都，西安）设立了多个销售分支，并在整个大区大幅度增加投入了。

自一开始我们创造一个国际性工作环境一直是我们的目的，因此嘉科米尼亚太区团队具有强大的国际背景，而同时能够适应到亚太区各个国家本地的要求与特点。

营业范围

我们是一个制造企业，所有嘉科米尼生产基地都位于意大利的北部。嘉科米尼工厂在我们心中占有特殊的地位。我们凭借激情、技能和创造力加工原材料，为人类和社会生产有用的产品。我们的产品是我们关注的焦点，并且我们知道：我们的未来取决于我们正确行事的能力和追求创新的意愿。为此，品质和创新是我们每天的目标。

在进行商标设计更新同时我们创造了六个副品牌：

能源管理
辐射系统
水资源管理
气体配送
可再生能源
消防

请通过上边的选单访问专门网页寻找相关信息。



Giacomini Asia-Pacific Limited
Unit 1030, 10/F, Miramar Tower, 132 Nathan Road, Tsim Sha Tsui
Kowloon, Hong Kong
Tel. (852) 3928 5517
Email: office.hk@giacomini.com

www.giacomini.com
www.giacomini.cn